

网络安全宣传周

全国大学生网络安全知识答题开始啦~

全国大学生网络安全知识答题/

9月6日至12日,教育部思想政治工作司指导中国大学生在线开设“**守护青春 网络有你**”网络安全学习专区。

遴选高校活动成果、精品课程提升大学生网络安全素养,帮助大学生理性看待媒介中的信息,学会信息甄别,正确地使用、生产和传播媒介产品。

师生可通过“中国大学生在线”官网 (dxs.moe.gov.cn) 进入学习专区。

线上网络安全知识学习专区/

9月6日至12日,教育部思想政治工作司、公安部刑事侦查局指导中国大学生在线举办“**守护青春 网络有你**”全国大学生网络安全知识答题活动,通过**线上答题**方式普及网络安全知识,提高大学生防范网络诈骗、安全使用网络的能力。

师生可通过“**中国大学生在线**”微信公众号,点击菜单栏“**守护青春**”参与答题。



2022年全国大学生网络安全知识答题
时间: 9月6日—12日

方法一:
关注“中国大学生在线”
微信公众号
点击菜单栏“守护青春”
参与答题

方法二:
扫描二维码答题

The image is a promotional poster for the 2022 National University Students' Cybersecurity Knowledge Quiz. It features a blue background with white and yellow text. The main title is '2022年全国大学生网络安全知识答题' (2022 National University Students' Cybersecurity Knowledge Quiz) with the dates '9月6日—12日' (September 6-12). Two methods are listed: Method 1 involves following the 'China University Students Online' WeChat public account and clicking 'Guard Youth' in the menu to participate. Method 2 is to scan a QR code. The QR code is a circular pattern with '竞赛' (Competition) in the center. An illustration of people at computers is also present.